

<b>Menighedsrådsmøde</b> <b>Tingbjerg sogns Menighedsråd</b> <b>Tilstede:</b> <b>Linda og Thomas Amitzbøll-Bach, Louis Møllerfors, Helle Køster, Henrik Dussegaard, Rita Tjell Langeland, samt suppleant Ole Hildebrandt</b> <b>Referent Lill-Britt M. Refstrup</b> <b>Fravær: Mette Basbøl, Charlotte (medarbejderrepr.)</b>	<b>Dato: 23/04 2025</b> <b>Kl. 17.30</b> <b>Mødet sluttede kl: 21.20</b>	<b>Blad nr. 185</b>
		<b>Formandens Initialer:</b> TAB

Dagsorden	Beslutning
1. Valg af mødeleder	TAB
2. Godkendelse af dagsorden	Godkendt
3. Kommentarer fra referat fra sidst	
4. Churchdesk	MR bliver oprettet som brugere på Churchdesk og mere fortrolige med at finde rundt i Tingbjerg Kirkes kalender. Alle har fået en brugervejledning og TAB vil gerne hjælpe.
5. Medarbejderudviklingsdag	Medarbejderne anmoder om at datoen flyttes efter sommer. Dette godkendes og TAB finder en ny dato med medarbejderne og MBA. Forslag fremsendes.
6. Regnskab	
a.	MBA foreslår at vi tager en Budget møde – skulle vi lave et halvdags møde at se på budget sammen som MR? Herunder drøftelse om frie midler fra 2024 og frem til 2026. Dato 20/5 kl. 10-15.00.
b.	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Referat møde hos PU vedr. budget. Nyt rammebudget etableres fra Provstiet. Reserven bevares. Den nye model kan muligvis komme Tingbjerg Kirke til gode som er et forholdsvis lille sogn.</li> <li>2. Kvartalsrapport 2025 skal godkendes til næste møde</li> <li>3. Scanningsfunktion af fakturaer og bilag.</li> <li>4. Dato for Kirkebog syn 25.06 2025 kl. 10.30 LB har brug for viden om opbevaring, etc.</li> <li>5. Regnskabs kursus for kasserer 29/4 i Emdrup Kirke. Linda og Henrik er tilmeldt.</li> <li>6. Forslag at skifte sodavandsflasker til dåser til øl og vand.</li> <li>7. Forslag til besparelse på måtteleverandør.</li> </ol>
7. Forslag til vedtagelse	Theis Gudstjenesteværkstad – nye idéer på bordet. MR nedsætter en arbejdsgruppe, som skal forberede en workshop om vores gudstjenester med henblik på at skabe en fornyelse i form og indhold. Arbejdsgruppen skal finde en dato og et fremlægge idekatalog som grundlag for workshoppen. TAB indkalder Mette og øvrige interesserede og forslaget er vedtaget. Forslag fra Helle om Kirketøj til sangere og organist.
8. Forslag til vedtagelse: Kollektindsamlingen	MR skal have en liste over hvem vi samler ind til i løbet af året. Bør nævnes under gudstjenesten. HK 1:e halvår går til Tingbjerg Fritidsklub/gård. 2 halvår går det til menighedsplejen.

<p>9. Forslag til vedtagelse: Klog på Livet – et uddannelsesprogram. At blive dus med udfordringerne i et moderne samfund.</p>	<p>LA forslag om foredragsaftener med sigte på flere borgere i Tingbjerg. Forslag til Temaer i efteråret:  - Hvad sker der i hovedet på din teenager, og i kroppen?  -Autisme, fordi vi er forskelligt skabt, om retten til at være anderledes  -Budgetlægning, hvordan kan jeg få et stramt budget til at hænge sammen?  -Venskaber og fællesskaber, hvordan finde dem og bevare dem?  Kan man samarbejde med nogle der passer børnene. F.eks. Legepatruljen, Lommepegejob.  Forslaget modtages positivt og bringes op på næste aktivitet udvalget 7 maj.</p>
<p>10. Orientering Fravær Medarbejdere</p>	<p>LM udstikker procedure om at kontaktperson skal orienteres. Disse regler skal efterfølges af alle ansatte.</p>
<p>11. Orientering: Møbler</p>	<p>Ansøgningen er prioriteret meget højt iflg. Provstiet. TAB tager med til næste PU-møde.  Forslag begrundes med lovkrav til et forbedret arbejdsmiljø.</p>
<p>12. Husumvold Kursus/Workshop 8 maj.2025 TEMA Sammenhængskraft og læring i arbejdsfællesskabet.</p>	<p>Tilmeldt er Janni, Mette, Lill-Britt, Charlotte og Maja</p>
<p>13. Lukket punkt: Praktikanter igangsat</p>	<p>LM</p>
<p>14. Lukket punkt: Orientering: MUS</p>	<p>LM</p>
<p>15. Nyt fra sognepræst</p>	<p>Ikke til stede</p>
<p>16. Nyt fra Kirkevæрге</p>	<p>Status klokkeårnet – endelig ryddes byggepladsen og arbejdet kan forventes i gang om ca. 14.dage.  Vedr. rotteproblemer - 2 faldstammer skal laves af Ballerup VVS – en mindre omkostning.  Bevilling til møbler – hvordan sættes projektet i gang?  Kælder: Bevilling om at klargøre kælderen bl.a. fjerne det gamle varmeanlæg med videre, maling af gulve mv. Bevilling om at renovere gulve, derfor skubbet lidt på fremtiden.  Hvordan skal kælderen indrettes? Der er brug for Reoler fra Harald Nyborg.  Helt generelt hvis kirken skal benytte kirken til aktiviteter, skal der flugtveje til og måske endda en rampe, da kirken skal være for alle inkl. handikappede.</p>
<p>17. Nyt fra udvalg</p>	
<p>a. Ansættelsesudvalg</p>	<p>LM Kontrakt med kordegnestillingen er på vej.</p>
<p>b. Aktivitetsudvalg</p>	<p>Planlægning for sommerfestival er i gang – afsluttende møde 7 maj.</p>
<p>c. Grøn Kirkeudvalg</p>	<p>Bierne er installeret, Hegn er ikke tilfredsstillende. Mette er tovholder og Henrik vil gerne BI-stå for at sagen bringes i orden. Hegnet skal godkendes af begge parter.</p>
<p>d. PR-udvalg.</p>	<p>Tingbjerg Spiser sammen denne uge.</p>
<p>e. PU</p>	<p>LA Info til Social-Etisk Tema med 4 oplæg – Fokus på Diakonien hus, Overnatning i Apostelkirken – KirkeCare, vil gerne samarbejde med Tingbjerg Kirke. Alle gør forskellige aktiviteter på hver sin måde og målet var at få lærdom af hinanden og danne netværk.</p>

f.	Forretningsudvalg	TAB Sagen med afhentning af den gamle printer – den skal afhentes senest 1 maj. Reza har modtaget informationer på installation af den nye printer.
18.	Ansøgninger	LB Gensøger om midler til dækning af kursus i religionsmøde afviklet i Århus i marts. Delbeløb DKK 1500 bevilget.
18.	Arbejds miljø repræsentant. fra MR.	Sikkerhedssko indkøbt til Alexander og Reza Arbejds miljø kursus Louis og Janni er tilmeldt 25 sept. i Roskilde – Evt. nr. 3 person fås med rabat Henrik tilmeldes af Louis og Janni.
19.	Evaluering Ramadan/Påske	Påsken: Skærtorsdag blev godt gennemført og måltidet med gudstjeneste stemning. Søndag Gudstjeneste og påskefrokost fungerede til alles tilfredshed. Godt fremmøde og god stemning både torsdag og fredag. Personalet gjorde en god indsats. Ramadan – Høje bølger i medierne men vi stod igennem kritikken og har besvaret mails og svaret med læserbrev i Kristelig Dagblad. Selve aftenen forløb meget positivt og mange lokale mødte op og et fint samarbejde med dialogforum.
20.	Evt.	Låsefirma med hybridlås ønsker at præsentere sit produkt. TAB er positiv og prisen er dkk 2500 pr lås og denne pris reduceres ved flere låse. Det kan styres alle steder fra og systemet ligger i skyen. Vi kan have det i erindring hvis vi ønsker at opgradere på et tidspunkt. Vi kan overveje det som et punkt til næste MR-møde.
		Vedr. Parkering – Lige nu har vi byggeri og der kan være svært at få pladser så dette forslag ligger på fremtiden. Linda har en idé med et P-selskab, hvor Smart- Parking kan hjælpe os at sanktionere uberettiget parkering.

Næste møde: d. 14. maj. kl. 17.30

Tingbjerg sogn d. 22/04, 2025

*David Møller*

*[Signature]*

*[Signature]*

*[Signature]*